



Protokoll

fra møte nr. 34/22-25 i Forbundsstyret **14.-15. februar 2025**

Til stede:	Kåre Geir Lio	President
	Ingrid Blindheim	1. visepresident
	Øyvind Indrebø	2. visepresident
	Siv Sødal	Styremedlem (deltok digitalt)
	Hanne Hogness	Styremedlem
	Jarl Martin Møller	Styremedlem
	Nora Kaalstad	Styremedlem
	Christian Berven	Styremedlem
	Tine Austvoll Jensen Fornell	Styremedlem
	Renate Larsen	Styremedlem
	Ragnhild Oulie Bruland	Styremedlem, ansattes repr.
	Erik Langerud	Generalsekretær
	Rune Nordhaug	Ass. generalsekretær
	Per Eirik Magnussen	Spesialrådgiver
	Lise H. Thorstensen	Sekretariat

Møtested: Scandic Lillestrøm, [Stillverksveien 28, 2004 Lillestrøm](#)

Møteramme: Kl. 16:00-19:00 (fredag) og kl. 09:00-12:30 (lørdag)

Sakliste

Habilitetsgjennomgang	2
Saksnr.: 255/22-25 Godkjenning av protokoll	2
Saksnr.: 256/22-25 Rikets tilstand	2
Saksnr.: 257/22-25 Presidentens hjørne	3
Saksnr.: 258/22-25 Forslag til strategiplan 2025-28	3
Saksnr.: 259/22-25 Organisasjonsutviklingsarbeidet	4
Saksnr.: 260/22-25 Håndballtinget 2025	5
Saksnr.: 261/22-25 Rapporter og referater	6



Habilitetsgjennomgang

Forbundsstyret foretok en gjennomgang av sakslisten opp mot habilitetsspørsmålet.

Saksnr.: 255/22-25 Godkjenning av protokoll

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Organisasjon
Saksinnleder: Presidenten

Følgende protokoll ble lagt frem for godkjenning:

- Protokoll fra møte nr. 33/22-25 avholdt 17.-19. januar 2025

FS-vedtak i saksnr. 255/22-25:

Protokoll fra FS-møte nr. 33/22-25 godkjennes.

Saksnr.: 256/22-25 Rikets tilstand

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Organisasjon
Saksinnleder: Generalsekretæren

I møtet ga generalsekretæren en status på Rikets tilstand siden forrige møte, og la spesielt vekt på følgende områder:

- Generalsekretæren ga en kort orientering knyttet til VM 2025, og var bl.a. innom billettsalget og trender for tidspunkt for billett kjøp. En slutføring av regnskapet vil ta tid, da det er flere pågående prosesser med tredjeparter.
- Billettsalget til EM 2026 er i gang.
- Erling Strand er ansatt som administrativ leder for landslag. Erling kommer fra jobben som sportssjef i Norges Bryteforbund, og har tidligere jobbet som coach og rådgiver i Olympiatoppen, herunder med våre landslag.
- Jonas og Ole Gustav deltar på styremøtet 28. mars med evaluering og status.
- I disse dager pågår avslutning regnskap for 2024 og forberedelser til håndballtinget i mai. Tingdokumentene skal publiseres i løpet av lørdag 15. mars.
- All strømming med automatiserte fastmonterte kinesiske kameraer er stoppet i Oslo kommune. Det vil bli tatt initiativ til en dialog med kommunen basert på en skriftlig henvendelse fra 6 særforbund og NIF.
- Det årlige samarbeidsmøtet med Olympiatoppen er berammet til 24. februar.
- Lerøy har informert oss om at de går ut som partner etter inneværende sesong.
- Vi befinner oss i slutfasen på arbeidet med nye landslagsspillerkontrakter.



- Det ble i møtet gitt en løypemelding på regnskap 2024. Regnskapet står på agendaen til det digitale styremøtet mandag 10. mars.
- GS ga til slutt en kort orientering om et samarbeid med REMA 1000 og Tine som har til mål å øke økonomien knyttet til Hjerteligaen og Landsturneringen. Basert på erfaringer fra «Idrett for alle»-brødet, ser vi frem til en god mottakelse.

FS-vedtak i saksnr. 256/22-25:

Forbundsstyret tar generalsekretærens statusrapport til orientering.

Saksnr.: 257/22-25 Presidentens hjørne

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Organisasjon
Saksinnleder: Presidenten

I møtet ga presidenten en status på hva som har skjedd i det politiske miljøet siden forrige møte med særskilt henblikk på følgende:

- Presidenten deltok på 4. februar på en nasjonal studentidrettskonferanse i Trondheim. Temaet for konferansen var «Studentvelferd i ubalanse – hvem tar ansvaret?». Under konferansen ble belyst viktige samfunnsutfordringer knyttet til anleggsmangel og manglende rammevilkår, og hvordan dette kan føre til sosialt utenforskap og helseplager. På konferansen var det personlige historier, samt en idrettspolitisk panelsamtale og debatt med henblikk på å finne løsninger på hvordan disse problemene kan adresseres.
- Presidenten ga en kort status på den såkalte hjørnetomta på Fornebu, og påpekte viktigheten av at arbeidet med å få på plass et nasjonalanlegg og et felles forskningssenter for alle innendørsidrettene fortsetter gjennom hele 2025.

FS-vedtak i saksnr. 257/22-25:

Forbundsstyret tar presidentens statusrapport til orientering.

Saksnr.: 258/22-25 Forslag til strategiplan 2025-28

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Organisasjon
Saksinnleder: Janne Tuven (leder anlegg, konkurranse og utvikling)

Det vises til saksnr. 248/22-25 i forrige møte der forbundsstyret fikk seg forelagt administrasjonens forslag til innhold i strategiplanen for kommende tingperiode.



Til møtet forelå et justert forslag basert på styrets diskusjoner og innspill, samt videre diskusjoner i administrasjonen etter forrige styremøte. Janne Tuven deltok i møtet knyttet til denne saken.

FS-vedtak i saksnr. 258/22-25:

Forbundsstyret gir sin tilslutning til fremlagt forslag til ny strategiplan med noen få ytterligere konkretiseringer, og ber GS sørge for at denne innlemmes som en del av tingpapirene.

Saksnr.: 259/22-25 Organisasjonsutviklingsarbeidet

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Organisasjon
Saksinnleder: Presidenten

Det vises til saksnr. 249/22-25, til møtet som ble avholdt med regionenes representanter, samt hovedtillitsvalgt på Scandic Holmenkollen Park lørdag 18. januar. Det vises videre til de tilbakemeldinger som er gitt fra regionene på oppsummeringen.

Som kjent er det lagt opp til et møte med styreleder og nestleder i regionene, samt hovedtillitsvalgt, i Trondheim 14.-15. mars. Dette basert på enighet i januarmøtet om å avholde et nytt møte for med et positivt blikk å utvikle og gi utfyllende innhold til forbundsstyrets forslag til modell med særlig vekt på den «politiske linjen» og regionstyrenes rolle og oppgaver.

I møtet ble det gitt en løypemelding på de diskusjoner/samtaler/møteplasser som er gjennomført siden sist, og det ble fremlagt et foreløpig diskusjonsnotat. Notatets innhold ble drøftet og forbundsstyret hadde noen innspill på elementer som bør med. Bl.a. dette med samfunnstrendene som ble fremlagt på Gardermoen i november.

Foruten diskusjonsnotatet, vil også en agenda til møtet i Trondheim bli sendt ut. Basis for møtet vil være en idémyldring ift. å fylle den «politiske linjen» med elementer som gjør at vi kan møte fremtidige utfordringer på en god måte, og ikke et ja eller nei til selve modellen. Fremdriften i dette styres av organisasjonens syn på både modell, innhold og fremtid.

FS-vedtak i saksnr. 259/22-25:

Til videre arbeid. Agendaen til møtet i Trondheim 14.-15. mars med det tilhørende diskusjonsnotatet sendes ut en uke før møtet.



Saksnr.: 260/22-25 Håndballtinget 2025

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Organisasjon
Saksinnleder: Presidenten

Håndballens hederskveld

Styremedlem Hanne Hogness ga en oppdatert status på nominasjonene til hederskvelden. Det er p.t. kommet 27 nominasjoner. Nominasjonsfristen utløper lørdag 15. februar. I møtet drøftet forbundsstyret hvorvidt de ønsket å nominere kandidater til hederskvelden.

Forbundsstyrets egne forslag

Forbundsstyrets forslagsfrist er 20. februar, og siste fysiske møte før forslagsfristens utløp er følgelig dette møtet. Alle innkomne forslag fra klubber og regioner var i sin helhet oversendt forbundsstyret i forkant av møtet. Et forslag fra GS på styrets anbefaling var også lagt ved.

I møtet diskuterte forbundsstyret de innkomne forslag, inkl. hva som oversendes lovkomiteen for uttalelse. Videre sluttførte forbundsstyret hvilke forslag de selv ønsker å fremme til håndballtinget basert på de forslag som ble drøftet i forrige møte i saksnr. 250/22-25, dvs.:

- **Forslag til endring av NHFs lov § 16 (1) a, representasjon fra regionene**
Lovendring ifm. representasjon på håndballtinget, dvs. at regionenes antall tilleggsrepresentanter beregnes ut fra antall lisensierte personer (og ikke spillere, slik det nå står). Dette for at loven skal være i samsvar med det som har vært praksis i mange år.
- **Forslag til tillegg i NHFs lov § 16 (2), nytt punkt b**
Lovfeste at hovedtillitsvalgt for de ansatte gis tale- og forslagsrett unntatt ved valg på håndballtinget.
- **Forslag til nytt punkt i NHFs lov § 20, forbundsstyret**
Lovfeste at endringer knyttet til lisensen kan delegeres fra håndballtinget til forbundsstyret (gitt at de prinsipielle endringene om å skille lisens og forsikring blir vedtatt).
- **Forslag til endring i NHFs lov § 20 (8), oppnevning av ungdomsråd**
Lovfeste at forbundsstyret skal oppnevne et ungdomsråd, men fjerne spesifiseringen av at antall medlemmer skal være 12.



- **Forslag til nytt ledd 7 i NHFs lov § 21, komiteer**
Forslag til hjemmel for settemedlemmer om 3 medlemmer i domsorganene har erklært seg selv inhabile.
- **Forslag til tillegg i § 23 (2), a, talerett på NHFs ledermøter**
Lovfeste tilstedeværelse av hovedtillitsvalgt for de ansatte på NHFs ledermøter
- **Forslag om endring av NHFs lov § 23 (4), nasjonalt håndballforum**
Fjerne nasjonalt håndballforum som en lovfestet møteplass (midlertidig godkjent på siste ledermøte).
- **Forslag til ny lisensordning**
Forslaget baserer seg på grundige drøftinger i nasjonal ledergruppe, samt fremlegg i hhv. forbundsstyret og regionstyrene.

Organisasjonsutviklingsarbeidet er pågående og vil være det også inn i ny tingperiode. Følgelig vil ikke forbundsstyret fremme noe forslag til håndballtinget gjeldende dette.

Når det gjelder styrets årsrapport og den politiske rapporten i tingdokumentene, behandles disse på det planlagte Teams møtet 10. mars. Tingpapirene skal presenteres digitalt 15. mars.

FS-vedtak i saksnr. 260/22-25:

Til videre arbeid. Forbundsstyret ber presidentskapet fordele saksansvar i de ulike sakene.

Saksnr.: 261/22-25 Rapporter og referater

Behandlingsinstans: Forbundsstyret
Hovedområde: Diverse

a. Ekstrainnsatsen

GS har en pågående dialog med NIF knyttet til evaluering av tidligere tildelinger og synspunkter på evt. kommende. Basert på dette, foreslo GS at saken utsettes i påvente av nettopp denne dialogen.

FS-vedtak i saksnr. 261/22-25:

Forbundsstyret tar alle rapporter og referater til orientering.